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U sredu, 24. septembra, u Poslovnom klubu „Grand“ (Bagremara), u Bačkoj Palanci, svečano je
počela sa radom 25. Međunarodna naučna konferencija „Dunavska strategija-Od ideje do
ostvarenja“ sa ciljem promovisanja značajnih projekata i projektnih ideja u oblasti održivog
razvoja Srbije.

      

   Trodnevni Međunarodni naučni forum“Dunav reka saradnje“ (MNF „DRS“), od 24.-26.
septembra, organizuju Regionalna razvojna agencija Bačka u partnerstvu sa Udruženjem
posvećenom unapređenju međunarodne saradnje za održivi razvoj sliva Dunava i Srbije, u
Bačkoj Palanci, Beogradu i Smederevu. Svečanom otvaranju i početku rada međunarodnog
foruma u Bačkoj Palanci, prisustvovali su naučni radnici, stručnjaci iz pojedinih oblasti,
zvaničnici, predstavnici medija.
   Skup je otvorila predsednica Narodne skupštine Republike Srbije, gospođa Maja Gojković i
između ostalog izjavila da je za Srbiju Dunavska strategija Evropske unije od izuzetnog značaja
kao prva strategija EU koja uključuje i zemlje koje nisu njene članice. Saradnja u ovom okviru
predstavlja dragoceno iskustvo za 14 zemalja i snažan, praktičan podsticaj prvom
spoljnopolitičkom prioritetu Republike Srbije, a to su evropske integracije.
   Aleksandar Đedovac, predsednik opštine Bačka Palanka, se kao domaćin prisutnima obratio
rečima:
   -Drago mi je da je Bačka Palanka prepoznata od strane organizatora kao jedna od ključnih
opština na toku Dunava i verujem da ćemo u narednom periodu imati još značajniju ulogu u
pripremi i imlementaciji razvojnih projekata, a zatim izneo neke od projekata za dalji razvoj ove
opštine.
   Dr Erhard Busek, nekadašnji vicekancelar Austrije, predsednik „Instituta za Podunavlje i
srednju Evropu“, obraćajući se učesnicima skupa, ocenio je put formiranja Dunavskog regiona
kao izazov, i rekao da strategija Dunavske regije ima glavnu ulogu u razvoju saobraćaja i
ekonomije, ali da ne treba potcenjivati potencijale Dunava i u oblasti turizma, poljoprivrede i
drugih grana, a da nauka i tehnologija pri tom, moraju da igraju veoma važnu ulogu.
   -Vojvodina je multikulturalna sredina 26 nacija, i predstavlja Evropu u malom, a sa 6 zvaničnih
jezika, stavlja je u poziciju onih koji diktiraju tempo u procesu, ne samo evrointegracija
Republike Srbije, već i nosioca tog posla na celom zapadnom Balkanu, i to na nivou tehničkih i
kadrovskih kapaciteta i finansijske podrške - naglasio je Branislav Bugarski, pokrajinski sekretar
za međuregionalnu saradnju i lokalnu samoupravu, Vlade AP Vojvodine, a svoje obraćanje je
završio rečima da je Dunav reka koja nas je i napadala i branila proteklih vekova, ali je Dunav
reka koja nas i povezuje, na čemu svi intenzivno radimo, a što ovaj skup i pokazuje,
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   Mr Srđan Vezmar, direktor Regionalne razvojne agencije Bačka, koja se prvi put uključila u
organizaciju ove konferencije, između ostalog je podsetio:
   -U periodu od 6. do 9. oktobra u Briselu, na manifestaciji Evropska nedelja gradova i regiona,
imaćemo priliku da predstavimo Bački Palanku i svih 13 opština koje Regionalna razvoja
agencija Bačka predstavlja i sa kojima radi. Cilj našeg odlaska u Brisel je formiranje
Destinacijske menadžement kompanije Dunav, realizovane u saradnji sa hrvatskim kolegama u
protekle dve godine. Destinacijske menadžement kompanije se bave kreiranjem događaja i
doživljaja na jednoj destinaciji, a ova je prva takve vrste u Srbiji i nadam se da ćemo imati
dobrih rezultata sa ovim projektom u smislu otvaranja novih radnih mesta i podstrek u razvoja
turizma na prostoru Dunava i Fruške gore.
   Dr Edita Stojić Karanović, naučni savetnik, predsednica MNF „DRS“ je ukazala na činjenicu
značaja korišćenja prirodnih resursa na održiv način, na način koji vodi računa o životnoj
sredini, tj. zaštiti prirode, ali je usmeren na obezbeđivanje ekonomskog razvoja. U skladu sa tim
je i credo MNF „DRS“ da se prirodni i kulturno-istorijski resursi moraju koristiti na takav način da
sve ono što je vredno bude očuvano, a da ipak bude iskorišćeno za privredni razvoj.
   U stručnom delu konferencije predstavljeno je sedam uspešnih projekata stručnjaka iz
različitih oblasti. Svoje projekte predstavili su Đorđe Bajilo, arhitekta; Fran Mikuličić
MBA-Regionalna razvojna agencija Bačka; Nebojša Subić, predsednik Biciklističkog saveza
Vojvodine; mr Milan Vučinić, Klaster transporta i logistike Vojvodine; mr Slobodan Spasić, iz
Regionalne razvojne agencije Bačka; mr Nataša Kuburović, izvršni direktor Agencije
inženjeringa i konsultant za održivi razvoj, Beograd; i Ištvan Silvaši, predsednik Saveza
mađarskih prostornih planera.
   Posle zvaničnog dela, učesnici konferenciji obišli su bačkopalanačku obalu Dunava i Jezero
Tikvara, najveće mrestilište bele ribe na Balkanu, potom vinariju Principovac u Hrvatskoj, kao i
Kuću Savića i vinariju „Gaston“ u Neštinu.

  

   Više fotografija m ožete da pogledate o v d e.
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